



PRO M1

RGB PROGRAMMABLE GAMING MOUSE



WWW.SPIRITOFGAMER.COM

PLUG AND PLAY



SETTINGS



- 1 DPI Cycle
- 2 RGB Modes



PRO M1

WWW.SPIRITOFGAMER.COM

SOFTWARE

- EN Download the PRO M1 software
- FR Télécharger le logiciel PRO M1
- DE Die PRO M1-Software herunterladen
- IT Scaricare il software PRO M1
- ES Descargue el software PRO M1
- PT Descarregar o software PRO M1



EN Warranties Because your satisfaction is paramount to us, each product manufactured bears a unique identification number! This serial number will soon allow you to register your product online and to take advantage of exclusive offers. You will be asked to provide your receipt for any request made to the customer sales department, warranty/exchange of your retailer.

Do not attempt to repair your mouse: Do not attempt to disassemble, open, repair or alter the product, its accessories, or the power cable. You could electrocute yourself or expose yourself to other hazards. Any signs of attempts to open and/or alter this device, including removing or tearing a sticker, will void the warranty.

CE Legal information and compliance: SOG declares that this device complies with the essential requirements and other provisions covered by the European directives applicable to the product.

WEEE Environmental protection: WEEE (Waste Electrical and Electronic Equipment): Place this device in a recycling center: Thank you!

RoHS The RoHS (Restrictions of Hazardous Substances) regulation is a European ecological directive restricting the use of substances that are harmful to the environment in all electronic products. This directive applies to all electronic and electrical equipment using an electrical or electromagnetic field.

Recycling: The simplest way to protect our environment is to recycle! Become an eco-responsible and eco-citizen. This selective recycling enables the protection of natural resources and the prevention of the eventual negative consequences on health and the environment that may result from the inappropriate disposal due to the presence of dangerous materials contained in the batteries or electrical and electronic equipment. To obtain more detailed information on the collection points for batteries and electrical and electronic equipment, contact your local authority/ town council, household waste collection service or the shop where you purchased this product.

FR Garanties Parce que votre satisfaction est au cœur de nos préoccupations, chaque produit fabriqué comporte un numéro d'identification unique ! Ce numéro de série vous permettra d'enregistrer prochainement votre produit en ligne et de bénéficier d'avantages exclusifs. Il vous sera demandé accompagné de votre facture pour toute demande auprès du service après-vente, garantie/échange de votre revendeur.

Ne tentez pas d'effectuer des réparations : Ne tentez pas de démonter, d'ouvrir, de réparer ou de modifier le produit, les accessoires ou le câble d'alimentation. Vous risqueriez de vous électrocuter ou de vous exposer à d'autres dangers. Tout signe de tentative d'ouverture et/ou de modification de cet appareil, y compris tout décollage, toute perforation ou tout retrait d'une étiquette, annulera la Garantie.

CE Informations légales et conformité : SOG déclare que cet appareil est conforme aux exigences essentielles et aux autres dispositions concernées par les directives européennes applicables au produit.

WEEE Protection de l'environnement : WEEE (Waste Electrical and Electronic Equipment) : Déposez cet appareil dans un centre de recyclage : Merci !

RoHS La norme RoHS (Restrictions of Hazardous Substances) est une directive écologique européenne limitant l'utilisation de substances nocives pour notre environnement dans tous les produits électroniques. Cette directive s'applique à tous les équipements électroniques et électriques utilisant un champ électrique ou électromagnétique.

Recyclage : Pour protéger notre environnement, le plus simple c'est de recycler ! Devenez éco-citoyen, éco-responsable. Ce recyclage sélectif permettront de protéger les ressources naturelles et de prévenir d'éventuelles conséquences négatives sur la santé et l'environnement qui pourraient être causées par une élimination inappropriée, ce en raison de la présence de matériaux dangereux contenus dans les piles ou les équipements électriques et électroniques. Pour obtenir de plus amples renseignements sur les points de collecte des piles et des équipements électriques et électroniques, veuillez contacter votre administration locale/mairie, votre service de ramassage d'ordures ménagères, ou le magasin où vous avez acheté ce produit.



WWW.SPIRITOFGAMER.COM

S-PM1

- EN Need help? Contact us
- FR Besoin d'aide ? contactez-nous
- DE Brauchst du Hilfe? Kontaktieren Sie uns
- IT Hai bisogno di aiuto? Contattaci
- ES ¿Necesita ayuda? Contáctenos
- PT Precisa de ajuda? Contacte-nos

support@spiritofgamer.com



©2022 Spirit Of Gamer® - Tous droits réservés, Spirit Of Gamer, ses logos sont des marques déposées. Les spécifications des produits Spirit of Gamer décrits ou illustrés dans les documents suivants : emballage, guide d'utilisation, documents sont susceptibles d'être modifiés sans préavis. Les images sont à des fins d'illustration uniquement. Spirit of Gamer est exclusivement distribuée et fabriquée par Suza International (Parc d'Activités du Bel Air, 11 avenue Joseph Froëlicher, CS 40591 Ferrières-en-Brie, 77164 Marne-la-Vallée Cedex 3, France). ©2022 Spirit Of Gamer® - All rights reserved, Spirit Of Gamer, its logos are registered trademarks. Specifications of Spirit of Gamer products described or illustrated in the following documents: packaging, user guide, documents are subject to change without notice. Images are for illustration purposes only. Spirit of Gamer is exclusively distributed and manufactured by Suza International (Parc d'Activités du Bel Air, 11 avenue Joseph Froëlicher, CS 40591 Ferrières-en-Brie, 77164 Marne-la-Vallée Cedex 3, France). EWW12021117